

23 June 2022

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

٢٣ يونيو ٢٠٢٢

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

عناية السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

Re: Notification from the company

الموضوع: تنويه من الشركة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the disclosures previously made by SHUAA Capital PSC (the "Company") regarding exiting its securities brokerage businesses in the UAE, and in line with the Company's announced strategy in respect of exiting the group's non-core businesses, we wish to inform you that the Company successfully sold its brokerage unit in Egypt after obtaining the required regulatory approvals.

بالإشارة إلى إفصاحات شعاع كابيتال ش.م.ع "الشركة" السابقة بشأن التنازل عن أعمال الوساطة في الأوراق المالية في دولة الإمارات العربية المتحدة، وتماشياً مع استراتيجية الشركة المعلنة من حيث التنازل عن الأعمال غير الرئيسية للمجموعة، نود إعلامكم بنجاح الشركة في بيع وحدتها لأعمال الوساطة في جمهورية مصر العربية وذلك بعد الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة.

Total value of the deal amounted to AED 3.6 million following the conclusion of a capital reduction process which generated circa AED 10 million to the parent company, SHUAA Capital.

بلغت إجمالي قيمة صفقة البيع ٣.٦ مليون درهم إماراتي وذلك بعد إتمام عملية تخفيض رأس المال والتي أدت إلى توفير حوالي ١٠ مليون درهم إماراتي للشركة الأم، شعاع كابيتال.

The closing of the deal will now likely result in a positive contribution to the Company's financial results. The Company will invest the sale proceeds in its core and growth activities during the coming phase.

من المتوقع أن تنعكس الصفقة إيجاباً على نتائج الشركة المالية، وستقوم الشركة باستثمار حصيلة البيع في أنشطتها الرئيسية للنمو خلال المرحلة القادمة.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

Bachir Nawar
Chief Legal and Compliance Officer



بشير النوار
رئيس الدائرة القانونية والالتزام

SHUAA Capital p.s.c.

Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502

P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 (4) 330-3600, Fax: +971 (4) 330-3550

E-mail & Website: info@shuaa.com, www.shuaa.com

A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

شعاع كابيتال ش.م.ع.

المكتب الرئيسي: فندق "ذا إتش" برج المكعب، الطابق 15، مكتب رقم 1502 ص.ب. ٣١٠٤٥، دبي، الإمارات العربية المتحدة

هاتف: 330 3600 (4) 971+، فاكس: 330 3550 (4) 971+

البريد و الموقع الإلكتروني : info@shuaa.com ، www.shuaa.com

شركة استثمار مالية مرخصة وخاضعة لرقابة هيئة الأوراق المالية و السلع

تحت رقم الترخيص ٧٠٣٠٣٦، رخصة تجارية رقم 200219